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Protokół Nr XLV.2018 

z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 22 czerwca 2018 roku 

1. Otwarcie obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda o godzinie 1507 otworzył 

obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych.  

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane do skrzynek 

pocztowych i e-mailem. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na wstępie swojej wypowiedzi powitał Wicedyrektora 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie Pana Mariusza Kozerę. Następnie w ramach podziękowania 

za wieloletnią, owocną współpracę, odczytał dyplom uznania dla Pana Kozery za wspieranie inicjatyw 

samorządowych na terenie gminy Halinów. 

Wicedyrektor Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich (MZDW) w Warszawie Pan Mariusz 

Kozera serdecznie powitał wszystkich zebranych. Mówca powiedział, że współpraca z Burmistrzem 

Halinowa Panem Adamem Ciszkowskim oraz jego Zastępcą Panem Adamem Sekmistrzem jest 

wzorowa, a modernizacja drogi wojewódzkiej nr 637 została wykonana między innymi dzięki 

wybudowaniu chodnika w miejscowości Michałów. Ponadto Pan Kozera podkreślił, że słupy 

telekomunikacyjne w Okuniewie, których rozmieszczenie w pasie chodnika było niekorzystne, również 

zostały przesunięte dzięki działaniom włodarzy Halinowa. Na zakończenie swojej wypowiedzi mówca 

na ręce radnych Rady Miejskiej w Halinowie złożył podziękowania dla mieszkańców Michałowa  

i Okuniewa za nieutrudnianie prac modernizacyjnych przy drodze wojewódzkiej nr 637. 

Radny Pan Bogdan Janczarek w imieniu mieszkańców Okuniewa bardzo serdecznie podziękował 

Wicedyrektorowi MZDW w Warszawie Panu Mariuszowi Kozerze za inwestycję drogową wykonaną  

w Okuniewie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda po odczytaniu listy obecności1 

stwierdził quorum Rady w liczbie 11 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Katarzyna Goździewska, 

Pan Marcin Pietrusiński, Pan Przemysław Mirosz, Pan Andrzej Piekuciński) i uznał prawomocność 

obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda przedstawił porządek obrad2  

i otworzył dyskusję.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w imieniu Burmistrza Halinowa Pana Adama 

Ciszkowskiego zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie: 

 zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX.374.2017 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 grudnia 2017 r. 

w sprawie planowanego przekształcenia Zakładu Komunalnego w Halinowie w celu utworzenia 

spółki prawa handlowego, jako punkt nr 20; 

 ustalenia wynagrodzenia Burmistrza, jako punkt nr 21. 

Na salę weszła radna Pani Katarzyna Goździewska. 

 

                                                
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 czerwca 2018 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 czerwca 2018 roku. 
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Głosowanie porządku obrad wraz ze zgłoszonymi zmianami:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pan Marcin Pietrusiński. 

Porządek obrad XLV sesji w dniu 22 czerwca 2018 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2017 roku. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2017 roku. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 
przemocy w Gminie Halinów w 2017 roku. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 449 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Michałów, gmina Halinów – Druk Nr 450 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 451 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 452 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w projekcie pn. ,,Zielona Gmina – Rozwój terenów zieleni w Gminie Halinów”, w ramach 

osi priorytetowej II Ochrona środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu, działanie  

2.5 Poprawa jakości środowiska miejskiego, współfinansowaną ze środków Funduszu Spójności  
w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020 – Druk Nr 453 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Halinów na lata 2018-2033 – Druk Nr 454 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Halinów na 2018 rok – Druk Nr 455 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2017 
rok – Druk Nr 456 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok – Druk Nr 457 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX.374.2017 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie planowanego przekształcenia Zakładu 

Komunalnego w Halinowie w celu utworzenia spółki prawa handlowego – Druk Nr 458 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza  
– Druk Nr 459 
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22. Przyjęcie protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 kwietnia 2018 roku. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  
24 maja 2018 roku. 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

25. Zamknięcie sesji.  

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 30 kwietnia do 21 czerwca 2018 roku. 

W wyżej wymienionym okresie podpisano 49 umów oraz 27 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 10.05.2018 r. – Konferencja „Zrównoważony rozwój społeczno – gospodarczy jednostek 
samorządu terytorialnego”; 

 20.05.2018 r  –  Piknik Caritas organizowany przez parafię pw. Najświętszej Maryi Panny Matki 

Łaski Bożej w Halinowie na rzecz organizacji wyjazdu wakacyjnego dzieci z terenu gminy 
Halinów; 

 23.05.2018 r. – Spotkanie z Ministrem Środowiska Panem Henrykiem Kowalczykiem w sprawie: 

dofinansowania inwestycji w zakresie ochrony środowiska oraz bieżących problemów 
związanych z planowaną budową składowiska odpadów;  

 24.05.2018 r. – Podsumowanie Programu „Iskierka” pod Patronatem Burmistrza Halinowa,  
we współpracy z Ochotniczą Strażą Pożarną w Długiej Kościelnej; 

 25.05.2018 r. – Pożegnanie Zastępcy Komendanta Policji w Halinowie Pana Zbigniewa 

Krasnego; 

 25.05.2018 r. – Piknik rodzinny w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Halinowie; 

 27.05.2018 r.  – Piknik rodzinny w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu; 

 28.05.2018 r. – Uroczyste podpisanie umowy na zadanie związane z budową i modernizacją dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych, które odbyło się w Mazowieckim Samorządowym Centrum 

Doskonalenia Nauczycieli w Siedlcach z udziałem m. in. Wicemarszałka Województwa 
Mazowieckiego Pani Janiny Ewy Orzełowskiej; 

 29.05.2018 r. – Posiedzenie Zarządu Lokalnej Grupy Działania Ziemi Mińskiej; 

 29.05.2018 r. – Posiedzenie Zarządu Spółki Eko-Inwestycja; 

 30.05.2018 r. – Piknik rodzinny w Gimnazjum w Halinowie;  

 30.05.2018 r. – Spotkanie z Zastępcą Dyrektora ds. technicznych Polskiej Spółki Gazowniczej 

Panem Pawłem Kosmalskim oraz z Zastępcą Dyrektora ds. wsparcia operacyjnego Polskiej Spółki 

Gazowniczej Panem Adamem Lesińskim na temat etapu budowy sieci gazowej na terenie gminy 
Halinów; 

 01.06.2018 r. – III Piknik rodzinny w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Halinowie; 

 05.06.2018 r. – Spotkanie z przedstawicielami Zarządu Polskich Kolei Państwowych (PKP); 

 06.06.2018 r. – Spotkanie członków Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Warszawskiego 

Obszaru Funkcjonalnego (ZIT WOF) w Urzędzie Miejskim w Halinowie w sprawie budowy 
ścieżek rowerowych; 

 07.06.2018 r. – Uroczystość odsłonięcia tablicy upamiętniającej 80 rocznicę śmierci Aleksandra 
Świętochowskiego – inicjatora budowy szkoły w Brzezinach; 

 10.06.2018 r. – Brzechwiada, uroczyste otwarcie przedszkola, Bieg Rycerza Okunia oraz turniej 
piłkarski w Okuniewie; 

 10.06.2018 r. – Piknik rodzinny organizowany przez Radę Rodziców Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Brzezinach; 
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 15.06.2018 r. – Spotkanie z Wojewodą Mazowieckim na temat bieżących spraw realizowanych  

we współpracy Urzędu Miejskiego w Halinowie i Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego  
w Warszawie. 

 19.06.2018 r. – Podsumowanie charytatywnej akcji „NAKRĘTKA” organizowanej przez Zespół 

Szkolno-Przedszkolny w Halinowie pod honorowym patronatem Burmistrza Halinowa, która 

miała na celu zgromadzenie środków finansowych na leczenie młodej, chorej mieszkanki Gminy 

Halinów.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o: 

 budowie ul. Konopnickiej w Halinowie, wykonawcą jest firma MAR-KOP z Cisia, koszt zadania 

zawarty w umowie wynosi ponad 738 000,00 zł, obecnie częściowo wykonano podbudowę oraz 

odwodnienie ulicy; 

 pracach przy budowie ul. Północnej w Halinowie, zadanie realizuje firma Czystość, koszt 

inwestycji to 2 379 000,00 zł, dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych wynosi 50%, na ulicy zostanie wykonana nowa podbudowa, ułożona nawierzchnia 
oraz wybudowany zostanie chodnik;  

 budowie kanalizacji w Długiej Szlacheckiej, inwestycja obejmuje 3 zadania na łączną kwotę 

5 227 000,00 zł, wykonawcą jest Zakład Wielobranżowy LESAN; 

 podpisaniu umowy na budowę kanalizacji – zadanie nr 7 dotyczące miejscowości Kazimierów; 

została wybrana oferta Zakładu Wielobranżowego LESAN na kwotę 5 300 000,00 zł (zadanie 
dwuletnie);  

 podpisaniu umowy na budowę kanalizacji w Józefinie, Długiej Kościelnej i Halinowie, 

wykonawcą jest firma „M.J. SANIT” Marek Jendraszek, koszt zadania – 1 936 000,00 zł, prace 
powinny się rozpocząć w ciągu najbliższych dwóch tygodni;  

 wyborze firmy realizującej budowę kanalizacji w ramach zadań 4-6 w Długiej Szlacheckiej, 

pierwszy przetarg został unieważniony, w drugim przetargu wyłoniono firmę, która jako jedyna 
złożyła swoją ofertę i jest nią Zakład Wielobranżowy „LESAN”, oferta wynosiła 2 330 000,00 zł; 

 otwarciu ofert w przetargu na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej, wpłynęły  

3 oferty, kwota na to zadanie uwzględniona we wniosku o dofinansowanie wynosiła 

14 337 000,00 zł, najtańsza oferta złożona w przetargu przez firmę INSTALBUD z Rzeszowa 

opiewała na kwotę 21 980 000,00 zł, natomiast najdroższa firmy FAMBUD na kwotę 

27 675 000,00 zł, przetarg został unieważniony; 

 podpisaniu umowy z Przedsiębiorstwem Budowy Dróg i Mostów (PBDiM) z Mińska 

Mazowieckiego na realizację modernizacji drogi nr 31 w miejscowości Krzewina, Gmina 

uzyskała dofinansowanie od Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 93 000,00 zł, koszt umowy 

na wykonanie zadania opiewa na kwotę 142 903,00 zł, przewidywany termin realizacji to 31 lipca 
br.;  

 trwających pracach przy modernizacji dróg gminnych na terenie gminy Halinów, zadanie 

realizuje firma PBDiM z Mińska Mazowieckiego, koszt zadania ogłoszonego w przetargu wynosił 

2 097 000,00 zł, Gmina Halinów w ostatnim czasie zwiększyła kwotę na realizację nowych 
nakładek asfaltowych o ok. 500 000,00 zł, nakładki powstały na: 

 przedłużeniu ul. Poligonowej i Szkolnej w Okuniewie, 

 ul. Akacjowej, Parkowej i Lipowej w Okuniewie, 

 ul. Władysława Jagiełły i Bolesława Chrobrego w Wielgolesie Brzezińskim, 

 połączeniu Cisia z Wielgolasem Brzezińskim (ul. Szarotki i Kryształowa), 

 drodze nr 111 i 18 w Wielgolesie Duchnowskim, 

 części ul. Cisowej (od ul. Grabowej do Wierzbowej), ul. Jaworowej oraz ul. Grabowej  

(od ul. Warszawskiej do Cisowej) w Hipolitowie, 

 ul. Bajkowej, Baśniowej, Nad Stawami,  

 ul. Brzezińska (do ul. Dębowej) w Koniku Nowym, 
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 ul. Powstania Styczniowego w Długiej Kościelnej (przy Kościele);  

do wykonania nakładki pozostały jeszcze:  

 ul. Wspólna w Józefinie,  

 ul. Słowackiego w Halinowie, 

 ul. Lokalna w Cisiu, 

 części ul. Zgody w Józefinie (zależy to od budowy przez mieszkańców mediów w ulicy); 

 wykonawcy budowy żłobka w Józefinie, który kończy projekt budowlany, umowa na realizację 

zadania została podpisana z firmą EKOINBUD z Gdańska, koszt zadania wynosi 4 450 000,00 zł, 

niebawem wykonawca ma złożyć wniosek o pozwolenie na budowę, prace przy budowie 
placówki prawdopodobnie rozpoczną się pod koniec sierpnia br.; 

 trwającej przebudowie mostu w ciągu drogi wojewódzkiej nr 637 w miejscowości Okuniew, 

realizowanej przez MZDW w Warszawie, inwestycję realizuje Przedsiębiorstwo Wielobranżowe 

AS-BUD z Radomia, koszt zadania wynosi 1 730 000,00 zł, szacunkowy termin zakończenia prac 
to 30 września 2018 r.; 

 trwających obecnie pracach przy budowie odwodnienia, które będzie odprowadzało wodę  

ze zbiornika retencyjnego w Michałowie do rzeki Ząza w Zagórzu, zadanie realizuje firma 

STRABAG, dzięki temu na części ul. Sarniej w Zagórzu zostanie odtworzona nawierzchnia 
asfaltowa; 

 rozpoczęciu II etapu budowy chodnika w Cisiu, inwestycja jest realizowana wspólnie z Powiatem 

Mińskim w podziale kosztów 50/50, wykonawcą jest firma Pana Czerepińskiego, wartość prac 
wynosi prawie 700 000,00 zł; 

 Zarządzie Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim, który podpisał umowę na realizację 

kolejnego etapu przebudowy ul. 3 Maja w Halinowie, realizatorem zadania będzie firma 
DOWBUD-C, koszt inwestycji to prawie 1 500 000,00 zł; 

 rozpoczęciu prac przy budowie ścieżek rowerowych w ramach ZIT WOF, na obecną chwilę 

zostały podpisane 2 umowy – jedna z Zakładem Robót Ogrodniczo – Drogowych z Kobyłki na 

kwotę 454 231,00 zł, obejmująca odcinek od skrzyżowania ul. Warszawskiej z ul. Wyszyńskiego  

w Długiej Szlacheckiej do wysokości cmentarza w Długiej Kościelnej oraz druga z tą samą firmą 

na kwotę 1 292 818,00 zł obejmująca odcinek: od cmentarza w Długiej Kościelnej do szkoły  

w Halinowie, a także od ul. Mickiewicza do ul. Słowackiego, umowa na wykonanie 3 zadania nie 

została jeszcze podpisana, wykonawcą ok. 4 km ścieżki także będzie firma z Kobyłki, zadanie 

obejmuje budowę ścieżki rowerowej i chodnika na odcinku od ul. Czumy w Grabinie  

do ul. Okuniewskiej w Halinowie, koszt tego zadania wynosi 2 569 000,00 zł, przetargi  

na pozostałe części zadania budowy ścieżek rowerowych na terenie gminy Halinów zostaną 

ogłoszone w najbliższym czasie, Gmina Halinów otrzymała zgodę na realizację całości zadania  
w terminie do 31 sierpnia 2019 r.; 

 rozstrzygnięciu przetargu na budowę oświetlenia na terenie gminy, zadanie zostało podzielone  
na 4 części: 

 część I dotyczyła: ul. Czumy w Grabinie (46 słupów i 46 lamp), ul. Postępu w Okuniewie 

(9 słupów i 9 lamp), wartość zadania wynosi 185 000,00 zł; 

 część II dotyczyła: ul. Lazurowej w Cisiu, drogi na działce o nr ewidencyjnym  

28 w Wielgolesie Brzezińskim (II etap), wartość zadania wynosi 87 000,00 zł; 

 część III dotyczyła: ul. Szafirka w Wielgolesie Brzezińskim, wartość zadania wynosi 

97 000,00 zł; 

 część IV dotyczyła: ul. Podgórnej w Nowym Koniku, ul. Szyszkowej w Józefinie (III etap), 

ulicy bez nazwy (wzdłuż Zakładu Meblowego) w Chobocie, części ul. Kruczej  

w Budziskach i Długiej Szlacheckiej, wartość zadania wynosi 88 000,00 zł; 

 trwającej przebudowie Domu Kultury w Halinowie, jest to zadanie, które nie zostało ukończone 
w ubiegłym roku, obecnie realizowana jest elewacja budynku;  
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 firmie przewozowej STALKO, która po zakończeniu działalności Spółki MOBILIS zapewni 
organizację transportu zbiorowego na terenie gminy. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 wydaniu przez Burmistrza Halinowa zarządzenia dotyczącego wyznaczenia inspektora ochrony 
danych osobowych; 

 ilości złożonych wniosków na wymianę kotłów (ponad 120), dokumenty dostarczone przez 

mieszkańców są aktualnie weryfikowane, termin złożenia przez Gminę Halinów wniosku  

do instytucji pośredniczącej w uzyskaniu dofinansowania został wydłużony do dnia 29 sierpnia 

2018 r., ocena merytoryczna wniosków może nastąpić na przełomie grudnia 2018 i stycznia 2019 
roku; 

 planach organizacji przez Burmistrza Halinowa oraz Policję debaty społecznej w dniu 11 lipca 

2018 r. o godz. 1630 w auli w Gimnazjum w Halinowie, spotkanie będzie poświęcone tematyce 

bezpieczeństwa, inicjatorem debaty jest Komendant Powiatowy Policji w Mińsku Mazowieckim 

oraz Komendant Komisariatu Policji w Halinowie, Sekretarz Halinowa serdecznie zaprosił  
na to wydarzenie wszystkich radnych, sołtysów oraz mieszkańców całej Gminy; 

 rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie szczegółowych warunków 

realizacji rządowego programu „Dobry start”, zgodnie z założeniami programu dla każdego 

dziecka uczącego się do czasu ukończenia 20. roku życia (w przypadku dzieci niepełnosprawnych 

do czasu ukończenia 24. roku życia) przysługuje świadczenie w wysokości 300 zł, Burmistrz 

Halinowa upoważnił Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Halinowie do realizacji tego 
projektu; 

 pracach Komisji Regulaminowej Rady Miejskiej w Halinowie nad zmianą Statutu Gminy 

Halinów, w związku z ustawą o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli 

w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, projekt 

Statutu został przekazany Burmistrzowi Halinowa, który podejmie dalsze działania zmierzające 
do uchwalenia nowego Statutu; 

 wyborze urzędnika wyborczego obsługującego Gminę Halinów, osobą odpowiedzialną  

za organizację wyborów będzie Pani Marta Laskus, zgodnie z porozumieniem Gminy Halinów  
z Krajowym Biurem Wyborczym, większość zadań wyborczych będzie wykonywała Gmina; 

 dyplomie dla Gminy Halinów za zajęcie III miejsca w rankingu „Dynamiki Wskaźnika 

Przedsiębiorczości w okresie 2003-2016” w kategorii gmina miejsko-wiejska w województwie 

mazowieckim, wyróżnienie wręczył Marszałek Województwa Mazowieckiego Pan Adam Struzik 

w dniu 10 maja 2018 r. w Warszawie podczas konferencji „Zrównoważony rozwój społeczno  
– gospodarczy jednostek samorządu terytorialnego”. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski przekazał informację o piśmie Komendanta  

Państwowej Straży Pożarnej dotyczącym uzyskania przez Gminę Halinów dofinansowania na zakup  

średniego samochodu bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej (OSP) w Długiej Kościelnej.  

Kwota dofinansowania w wysokości 385 000,00 zł jest bardzo duża i pochodzi z Narodowego oraz 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, a także kwota 175 000,00 zł z Krajowego Systemu 

Ratowniczo-Gaśniczego. Doliczając wkład własny Gminy Halinów, koszt zakupu pojazdu dla OSP  

w Długiej Kościelnej będzie w pełni sfinansowany. Jest to wspaniała wiadomość dla Gminy Halinów. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2017 roku 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek przedstawił w formie multimedialnej i omówił 

sprawozdanie 3 z pracy Urzędu Miejskiego w Halinowie w 2017 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

                                                
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 czerwca 2018 roku. 
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6. Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2017 roku 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił w formie multimedialnej i omówił 

sprawozdanie 4 z inwestycji gminnych w 2017 roku. 

W trakcie omawiania sprawozdania na salę wszedł radny Pan Marcin Pietrusiński. 

Nie było głosów w dyskusji. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2017 roku 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie Pani Dorota Górska omówiła 

sprawozdanie 5 z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w Gminie Halinów w 2017 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję.  

Mieszkanka Okuniewa odczytała wniosek skierowany do Rady Miejskiej w Halinowie dotyczący 

zabezpieczenia w budżecie Gminy Halinów środków finansowych w celu naprawy muru znajdującego 

się na działce parafialnej Kościoła w Okuniewie.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki powiedział, że wielokrotnie rozmawiał w tej sprawie z Komendantem 

Komisariatu Policji w Halinowie. Ponadto właścicielka posesji sąsiadującej z działką parafialną 

niejednokrotnie interweniowała poprzez rozmowy z policją. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zapytał, na jakim etapie jest 

obecnie budowa mostu na ul. 3 Maja w Halinowie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że środki finansowe  

na projekt przebudowy mostu są zarezerwowane w budżecie Powiatu Mińskiego. Dodatkowo Powiat  

ma w planie złożenie wniosku o dofinansowanie przedmiotowego zadania. Mówca wyraził nadzieję,  

iż w przyszłym roku zakończy się III etap budowy ul. 3 Maja w Halinowie, który ostatecznie sfinalizuje 

przebudowę halinowskiej ulicy. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy powiedział,  

że dokumentacja projektowa na przebudowę mostu jest w trakcie realizacji, a Powiat Miński stara się  

o wykonanie zadania.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zapytał, co z modernizacją 

mostu w Cisiu? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że został złożony 

wniosek o pozyskanie dofinansowania z tzw. ,,powodziówek”. Na dzień dzisiejszy Gmina nie otrzymała 

promesy z urzędu wojewódzkiego na wykonanie inwestycji.  W przypadku mostu w Cisiu są pewne 

problemy, m. in. własnościowe. Gmina Halinów stara się o uzyskanie pozwolenia na modernizację 

mostu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poprosił o wyjaśnienie, jakie 

założenia znajdują się w projekcie budowy żłobka w Józefinie?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że większość założeń Gminy 

Halinów znalazło się w projekcie. Zmieniona została bryła budynku względem pierwotnej koncepcji, 

droga pożarowa także przebiegać będzie w innym niż ówcześnie ustalono położeniu. Ponadto mówca 

                                                
4 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 czerwca 2018 roku. 
5 Załącznik nr 5 do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 czerwca 2018 roku. 
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zadeklarował chęć przedstawienia szerzej informacji na temat budowy żłobka podczas posiedzenia 

Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu mieszkańców 

Długiej Szlacheckiej poprosił o interwencję w sprawie kilkunastu uschniętych brzóz zlokalizowanych  

na ul. Leśnej w Długiej Szlacheckiej, które z uwagi na silny wiatr powodują zagrożenie  

dla mieszkańców sołectwa.  

Radny Pan Jan Papis na wstępie swojej wypowiedzi w imieniu własnym oraz mieszkańców Brzezin  

i Wielgolasów – Brzezińskiego oraz Duchnowskiego serdecznie podziękował za wykonanie nakładek 

asfaltowych na kilku drogach w tych miejscowościach. Dzięki temu mieszkańcy bezpieczniej poruszają 

się po drogach, nie wdychają kurzu, a dzieci mogą jeździć na rolkach. Co więcej, mieszkańcy tych 

miejscowości mogli godnie świętować odsłonięcie tablicy upamiętniającej zasługi Aleksandra 

Świętochowskiego oraz uroczystość Bożego Ciała. Mówca złożył serdeczne podziękowania 

pracownikom Urzędu Miejskiego w Halinowie – Pani Mirosławie Gocławskiej oraz Panu Jakubowi 

Szpetnarowi za kompetentne wykonywanie swoich obowiązków. Następnie radny przeprosił  

za wszystkie niemiłe sytuacje, które miały miejsce w trakcie wykonywanych inwestycji. Każda 

realizowana inwestycja budzi wiele emocji i nie zawsze są one pozytywne.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przyznał, iż niestety nie da się w 100% 

usatysfakcjonować wszystkich mieszkańców Gminy w sprawach związanych z drogami, czy też innymi 

inwestycjami. Zastępca Burmistrza Halinowa podziękował za złożone podziękowania dla pracowników 

Urzędu, nie mniej jednak podkreślił, że cały zespół Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

Urzędu Miejskiego w Halinowie zasługuje na słowa uznania. 

Radna Pani Anna Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniosła się do Gali uwieńczającej akcję 

,,Nakrętka”, o której w swoim sprawozdaniu wspomniał Burmistrz Halinowa. Mówczyni w imieniu 

organizatorów wydarzenia, podziękowała Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie Panu 

Marcinowi Pietrusińskiemu za wsparcie akcji charytatywnej na rzecz niepełnosprawnego dziecka  

z Gminy Halinów. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki w nawiązaniu do zaistniałej sytuacji transportu zbiorowego dotyczącej 

mieszkańców Okuniewa, która powstała wskutek modernizacji mostu w Okuniewie oraz zaprzestania 

działalności Spółki MOBILIS i rozpoczęcia działalności przewozowej przez firmę STALKO, 

podkreślił, jak bardzo ważne jest zapewnienie mieszkańcom Okuniewa dojazdu do przewoźnika 

kolejowego. Zdaniem radnego organizacja spotkania z Burmistrzem Halinowa w celu wyjaśnienia 

kwestii transportowych oraz inwestycyjnych, przerwie wszelkie spekulacje i nie zawsze korzystne 

oceny mieszkańców Okuniewa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że grupa STALKO planuje objąć 

rynek kończącej swoją działalność Spółki MOBILIS. Obecnie firma STALKO stara się o wszelkie 

pozwolenia na wykonywanie zbiorowych przewozów m. in. na terenie gminy Halinów. Następnie 

mówca wspomniał, iż w przeciągu kilku kolejnych dni Gmina Halinów ogłosi przetarg na dowożenie 

dzieci do szkół.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki w imieniu Burmistrza Halinowa Pana Adama Ciszkowskiego, 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie Pana Marcina Pietrusińskiego, Komitetu Fundacji 

Sztandaru oraz Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej (OSP) w Okuniewie serdecznie zaprosił 

wszystkich obecnych na uroczyste obchody jubileuszu 100-lecia OSP w Okuniewie, a także uroczystość 

poświęcenia i wręczenia sztandaru oraz nadania Złotego Znaku Związku OSP, które odbędą się w dniu 

14 sierpnia 2018 r. o godz. 1100 w Kościele oraz na placu apelowym w Miejscu Pamięci Narodowej  

w Okuniewie.   

Radny Pan Bogdan Janczarek w imieniu mieszkańców Okuniewa serdecznie podziękował wszystkim 

osobom zaangażowanym w prace nad położeniem nowych nakładek asfaltowych na wielu drogach  

w Okuniewie. 

Radny Pan Adam Rudnicki w imieniu mieszkańców Długiej Kościelnej, podziękował za wykonanie 

nakładki asfaltowej oraz odwodnienia na ul. Powstania Styczniowego. Ponadto mówca podziękował  
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za wszystkie inne inwestycje, które zostały wykonane w Długiej Kościelnej. Następnie radny poprosił  

o dokonanie remontu ul. Spokojnej w Długiej Kościelnej prowadzącej na cmentarz.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że ul. Spokojna w Długiej 

Kościelnej powinna mieć ładny wygląd z nasadzeniami i chodnikiem, tworząc w ten sposób przyjemny 

ciąg komunikacyjny z Kościoła na cmentarz. 

Sołtys Mrowisk Pan Stanisław Dobosiewicz zapytał, czy progi zwalniające na ulicy Powstania 

Styczniowego są konieczne? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz stwierdził, że gdyby pytanie zostało zadane 

mieszkańcom tej ulicy, to jednogłośnie stwierdziliby, że progów zwalniających jest za mało. Mówca 

zauważył, że ze względów bezpieczeństwa mieszkańcy ulic, na których powstają nowe nakładki 

asfaltowe, od razu wnioskują o wykonanie progów zwalniających. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi nawiązał do spotkania Burmistrza Halinowa  

z Ministrem Środowiska Panem Henrykiem Kowalczykiem. Mówca powiedział, że zna dotychczasowe 

stanowisko Ministra dotyczące planowanej budowy wysypiska śmieci w bliskim sąsiedztwie  

z Michałowem. Radny zapytał, czy Pan Kowalczyk określił, jakie działania zamierza podjąć  

w związku z projektem uchwały Sejmiku Województwa w sprawie planu gospodarki odpadami  

dla województwa mazowieckiego? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na wstępie przypomniał, że uchwała Sejmiku 

Województwa w sprawie planu gospodarki odpadami dla województwa mazowieckiego została przez 

Wojewodę Mazowieckiego unieważniona. Sprawa została przekazana do Sądu, który podtrzymał 

stanowisko Wojewody. Obecnie Urząd Marszałkowski opracowuje nowy projekt uchwały w sprawie 

planu gospodarki odpadami, który musi zostać zaopiniowany przez Ministra Środowiska. Burmistrz 

Halinowa poinformował, że spotkanie z Ministrem dotyczyło wyrażenia negatywnej opinii wobec 

zapisów odnoszących się do budowy składowiska odpadów w Zielonce. Gmina Halinów po raz kolejny 

wyraziła swój sprzeciw wobec powstania wysypiska śmieci. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska zapytała, w jakim czasie Cisie (zwłaszcza obręb stacji kolejowej) 

mogłoby zostać włączone do gminnego systemu monitorowania? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jest to kwestia 

zarezerwowania środków finansowych w budżecie Gminy na 2019 rok, a także światłowodu, z którego 

niebawem będzie korzystała Gmina Halinów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zamknął dyskusję. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno przewodniczący 

poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 12.06.2018 r. – informacja Burmistrza Halinowa na temat afrykańskiego pomoru świń (ASF), 

analiza działalności związanej z realizacją programu usuwania azbestu w Gminie Halinów  

w 2017 roku oraz zapoznanie się z planami na 2018 rok oraz sprawozdanie z działalności Spółki 

Eko-Inwestycja w 2017 roku. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 18.06.2018 r. – informacja na temat zaawansowania prac budowy ścieżki rowerowej w ramach 

inwestycji ,,Wybierzmy rower”, dyskusja na temat realizacji modernizacji drogi wojewódzkiej 

nr 637 na terenie gminy Halinów oraz zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej  

w Halinowie na sesję w dniu 22.06.2018 roku. 
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Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 18.05.2018 r. – omówienie pisma Rady Rodziców przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym (ZSP) 

w Brzezinach dotyczącego utworzenia Szkoły Podstawowej z oddziałami dwujęzycznymi  

w Brzezinach, informacja na temat stanu technicznego placów zabaw na terenie gminy oraz 

zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję w dniu 22.06.2018 roku; 

 20.06.2018 r. – sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2017 roku, informacja na temat sposobu 

wydatkowania środków finansowych na pomoc materialną dla uczniów (stypendia Burmistrza 

Halinowa i stypendia socjalne), wyniki rekrutacji do przedszkoli na rok szkolny 2018/2019 

(posiedzenie wspólne z Komisją ds. spraw społecznych, bezpieczeństwa i porządku 

publicznego). 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi radnej Pani Anny 

Ludwiniak wytłumaczył, z jakiego powodu propozycja Rady Rodziców przy ZSP w Brzezinach została 

zaopiniowana negatywnie. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 23.05.2018 r. – sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2017 roku oraz sprawozdanie Klubu Sportowego Halinów – organizacji 

pozarządowej korzystającej z dofinansowania Gminy Halinów w 2017 roku; 

 20.06.2018 r. – sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2017 roku, informacja na temat sposobu 

wydatkowania środków finansowych na pomoc materialną dla uczniów (stypendia Burmistrza 

Halinowa i stypendia socjalne), wyniki rekrutacji do przedszkoli na rok szkolny 2018/2019 

(posiedzenie wspólne z Komisją ds.  młodzieży, oświaty, kultury i sportu). 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 17.05.2018 r. – zapoznanie się z wydatkami zrealizowanymi w ramach funduszy sołeckich  

w 2017 roku, analiza wydatków na budowę boiska wielofunkcyjnego w Brzezinach  

i modernizację boiska gminnego w Długiej Kościelnej; 

 29.05.2018 r. – zaopiniowanie: sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2017 rok  

w zakresie wydatków oraz rocznego sprawozdania finansowego Gminy Halinów za 2017 rok 

(posiedzenie wspólne z Komisją Budżetową); 

 05.06.2018 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2017 rok  

w zakresie dochodów, przychodów i mienia komunalnego (posiedzenie wspólne z Komisją 

Budżetową); 

 06.06.2018 r. – podjęcie wniosku o udzielenie Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy w 2017 roku, bilans kosztów budowy i modernizacji dróg:  

ul. Hipolitowskiej w Hipolitowie oraz drogi nr 39 w Zagórzu. 

Radny Pan Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 29.05.2018 r. – zaopiniowanie: sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2017 rok  

w zakresie wydatków oraz rocznego sprawozdania finansowego Gminy Halinów za 2017 rok 

(posiedzenie wspólne z Komisją Rewizyjną); 

 05.06.2018 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2017 rok  

w zakresie dochodów, przychodów i mienia komunalnego (posiedzenie wspólne z Komisją 

Rewizyjną); 

 21.06.2018 r. – analiza dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań na podstawie 

porozumień zawartych pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego oraz zaopiniowanie 

projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję w dniu 22.06.2018 roku.  



11 

 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki na wstępie swojej 

wypowiedzi poinformował, że w ostatnim czasie radni powiatowi nie obradowali na sesji Rady  

Powiatu Mińskiego. Odbyły się natomiast 2 posiedzenia komisji Rady, w tym jedno wyjazdowe. 

Podczas wyjazdowego spotkania członkowie komisji zapoznali się ze stanem dróg powiatowych  

m. in. na terenie gminy Halinów. Zdaniem mówcy przedmiotowe spotkanie przyczyni się  

do stworzenia wniosków do budżetu Powiatu Mińskiego na kolejny rok budżetowy. Następnie  

Pan Ireneusz Piasecki w imieniu swoim oraz Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych (ZDP) w Mińsku 

Mazowieckim Pana Andrzeja Solonka serdecznie podziękował za bardzo dobrą współpracę Powiatu 

Mińskiego z Gminą Halinów. Ponadto Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego powiedział,  

że Powiat złożył wniosek o dofinansowanie do budowy chodnika w Deśnie. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi mówca, jako mieszkaniec Gminy Halinów podziękował za prawidłowe oznakowanie 

poziome i pionowe dróg gminnych.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował, że najbliższa sesja Rady Powiatu Mińskiego 

odbędzie się w dniu 27 czerwca 2018 r. Następnie w ramach podsumowania 2017 roku mówca 

poinformował o: 

 odnowie nawierzchni dróg: 

 Stary Konik – Mrowiska – Chobot, zrealizowano 920 m bieżących drogi, koszt zadania  

to 203 000,00 zł; 

 Wielgolas Brzeziński – Desno – Chobot, zrealizowano 250 m bieżących drogi, koszt 

zadania to 55 284,00 zł; 

 inwestycjach:  

 sporządzono dokumentację przebudowy drogi powiatowej Halinów – Cisie – Żwirówka, 

zrealizowano I etap modernizacji, koszt 885 167,00 zł, dofinansowanie Gminy Halinów  

w wysokości 50% kosztów inwestycji, wykonawcą była firma MAR-KOP; 

 przebudowano drogę powiatową Krzewina – Desno, wykonano I etap zadania, koszt  

to 1 203 000,00 zł, wykonawcą było PBDiM z Mińska Mazowieckiego; 

 przebudowano drogę powiatową Stary Konik – Chobot (wraz z budową chodnika), koszt 

zadania to 289 000,00 zł, wykonawcą była firma MAR-KOP.  

Odnosząc się do 2018 roku, Sekretarz Halinowa poinformował o: 

 odnowie nawierzchni dróg: 

 Okuniew – Halinów – Brzeziny, 900 m bieżących drogi, koszt zadania to 250 000,00 zł;  

 Wielgolas Brzeziński – Desno – Chobot, 200 m bieżących drogi, koszt zadania  

to 45 000,00 zł;  

 inwestycjach: 

 budowa chodnika i zjazdów w ciągu drogi powiatowej Halinów – Cisie – Żwirówka, 

dofinansowanie Gminy Halinów w wysokości 50% kosztów inwestycji, całkowity koszt 

zadania to ok. 700 000,00 zł, wykonawcą jest Z. U. T. H. Pana Stanisława Czerepińskiego; 

 przebudowa drogi powiatowej Halinów – Krzewina – Desno, II etap zadania, koszt 

inwestycji – ponad 1 460 000,00 zł, wykonawcą jest firma DOWBUD-C; 

 wykonanie dokumentacji projektowej na realizację III etapu budowy drogi powiatowej 

Halinów – Krzewina – Desno, koszt 150 000,00 zł; 

 wykonanie dokumentacji na budowę mostu na ul. 3 Maja w Halinowie; 

 wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Wielgolas 

Brzeziński – Desno – Chobot – Kąty Goździejewskie II (wraz z budową chodnika), koszt 

zadania to 31 000,00 zł. 
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Na zakończenie swojej wypowiedzi Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek powiedział, że planuje 

przekazać Dyrektorowi ZDP w Mińsku Mazowieckim Panu Andrzejowi Solonkowi informację  

o wszelkich zagłębieniach i nierównościach, a także zaniedbanych poboczach na drogach powiatowych 

zlokalizowanych na terenie gminy Halinów. 

Na salę wszedł radny Pan Przemysław Mirosz. 

Sołtys Józefina Pani Katarzyna Targońska zwróciła uwagę na wzmożoną w ostatnim czasie, ilość 

wypadków na skrzyżowaniu ul. Stołecznej w Józefinie (droga powiatowa) i Dąbrowskiego w Halinowie 

(droga gminna). Ze względu zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców Gminy, mówczyni poprosiła  

o wybudowanie w tym miejscu wyniesionego przejścia dla pieszych. Ponadto Sołtys Józefina 

zaproponowała, by uregulować kwestię umieszczania reklam, banerów na ogrodzeniach na terenie 

gminy, które zmniejszają pojazdom widoczność na drogach. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że kwestia uregulowania 

wskazanego skrzyżowania jest bardzo ważna. Ponadto mówca poinformował, że niebawem w związku  

z budową kanalizacji, ul. Dąbrowskiego w Halinowie (od Zakładu Komunalnego w Halinowie  

do skrzyżowania z ul. Stołeczną w Józefinie) zostanie całkowicie zamknięta. Objazd będzie przebiegał 

ul. Kochanowskiego w Długiej Kościelnej. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda 

zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1756. Obrady wznowiono  

o godz. 1816.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 449 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały z propozycją nazwy 

Trawy Cytrynowej, natomiast nazwa Storczykowa, podoba się członkom Komisji. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 449 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Michałów, gmina Halinów – Druk Nr 450 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Michałów, gmina Halinów – Druk Nr 450 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 451 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że cieszy się  

z zaproponowanej nazwy ul. Bitwy Warszawskiej 1920 r. Ponadto zdaniem mówcy jest wielu 

wartościowych ludzi, których warto uhonorować poprzez nadanie nazwy ulicy ich imieniem. Radny 

wyraził nadzieję, iż nowo wybrana Rada odejdzie od tendencji nazywania ulic rodzajami kwiatów, 

drzew, czy zwierząt. Pan Pietrusiński podziękował radnemu Panu Janowi Papisowi za złożenie wniosku 

o nadanie takie nazwy ulicy w Wielgolesie Brzezińskim. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda podzielił zdanie 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radny Pan Jan Papis na wstępie zauważył, że o nadaniu nazwy drodze nr 28 w Wielgolesie 

Brzezińskim mieszkańcy miejscowości myśleli już od dawna. Ponadto mówca powiedział,  

że mieszkańcy miejscowości z jego okręgu wyborczego, bardzo chcieliby, aby wszystkie uroczystości 

związane z wydarzeniami roku 1920 odbywały się w Wielgolesie Brzezińskim. Bitwa Warszawska 

odbyła się w sierpniu. W tym miesiącu w Wielgolesie Brzezińskim ma miejsce odpust parafialny.  

Być może w przyszłości udałoby się powiązać obydwa wydarzenia, a także ufundować tablicę 

upamiętniającą stoczoną w 1920 r. bitwę oraz poległych w niej mieszkańców Gminy Halinów. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy powiedział, 

że poprzedni wójt Gminy Halinów jest z zamiłowania historykiem. Niegdyś pisał artykuły historyczne, 

które ukazywały się m. in. w tygodniku Lokalna. Zdaniem mówcy inicjatywa radnego Pana Jana Papisa 

jest godna podziwu. Rok 1920 jest także rokiem narodzin papieża Jana Pawła II. Burmistrz Halinowa 

oznajmił, że można połączyć obchody uroczystości kościelnych i państwowych. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 451 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 452 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 
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Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zagórze, gmina 

Halinów – Druk Nr 452 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody  

na udział Gminy Halinów w projekcie pn. ,,Zielona Gmina – Rozwój terenów 

zieleni w Gminie Halinów”, w ramach osi priorytetowej II Ochrona środowiska, 

w tym adaptacja do zmian klimatu, działanie 2.5 Poprawa jakości środowiska 

miejskiego, współfinansowaną ze środków Funduszu Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020 – Druk Nr 453 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Halinów w projekcie  

pn. ,,Zielona Gmina – Rozwój terenów zieleni w Gminie Halinów”, w ramach osi priorytetowej  

II Ochrona środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu, działanie 2.5 Poprawa jakości środowiska 

miejskiego, współfinansowaną ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko 2014-2020 – Druk Nr 453 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2018-2033 – Druk Nr 454 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2018 rok – Druk Nr 455 

Projekty uchwał od druku nr 454 do 455 omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty uchwał. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów 

na lata 2018-2033 – Druk Nr 454 

 

 



15 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2018 rok  

– Druk Nr 455 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Halinów za 2017 rok – Druk Nr 456 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. Następnie w formie prezentacji 

multimedialnej przedstawiła krótką informację na temat wykonania budżetu Gminy Halinów w 2017 

roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2017 rok – Druk Nr 456 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok – Druk Nr 457 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda odczytał Uchwałę  

Nr Wa.173.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  

17 kwietnia 2018 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Halinów 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2017 rok. Następnie mówca odczytał 

sporządzony przez Komisję Rewizyjną w dniu 6 czerwca 2018 r., wniosek Komisji w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza Halinowa z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok.  

W dalszej części obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie odczytał Uchwałę  

Nr Wa.261.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  

18 czerwca 2018 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa absolutorium za 2017 rok. 
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Radny Pan Adam Rudnicki w nawiązaniu do odczytanego wniosku Komisji Rewizyjnej, 

poinformował, że członkowie Komisji dogłębnie przeanalizowali, a następnie pozytywnie zaopiniowali 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Halinów w 2017 roku oraz roczne sprawozdanie finansowe 

za 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przypomniał, iż jest  

to ostatnie absolutorium udzielane Burmistrzowi Halinowa w obecnej kadencji. Mówca podziękował 

Burmistrzowi Halinowa za wykonanie wszystkich założeń, a także zadań, które nie były planowane  

do zrealizowania. Zdaniem radnego, nie została podjęta żadna decyzja, której radni Rady Miejskiej  

w Halinowie mogliby żałować. Następnie w nawiązaniu do kolejnego projektu uchwały dotyczącego 

wynagrodzenia Burmistrza, Pan Pietrusiński stwierdził, że jest to przykra sytuacja, ponieważ żaden 

organ wykonawczy gmin nie zasłużył na obniżanie wynagrodzenia. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

mówca poprosił o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował za wszystkie miłe słowa. Następnie mówca 

stwierdził, że rok 2017 był rokiem wzorcowym – dochody zostały zrealizowane powyżej planu. 

Burmistrza Halinowa cieszą zwłaszcza dochody pochodzące z podatków – zarówno od podatku 

dochodowego od osób fizycznych, jak i od nieruchomości. Wszystkie elementy wchodzące w skład 

dochodów, są bardzo ważne, ponieważ sprawiają, że Gmina Halinów się rozwija. W dalszej części 

wypowiedzi mówca pozytywnie odniósł się do stopnia zadłużenia Gminy, które na koniec 2017 roku 

wynosiło 20,6%. Burmistrz Halinowa podziękował wszystkim osobom, które czuwały nad prawidłową 

realizacją budżetu Gminy Halinów na 2017 rok. Wszystkie wydatki inwestycyjne, które były ujęte  

w budżecie, zostały zrealizowane. Burmistrz Halinowa z góry podziękował także za podjęcie 

omawianej uchwały. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2017 rok – Druk Nr 457 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Bogumiła Januszewska. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej Uchwałę  

Nr XXXIX.374.2017 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 grudnia 2017 r.  

w sprawie planowanego przekształcenia Zakładu Komunalnego w Halinowie  

w celu utworzenia spółki prawa handlowego – Druk Nr 458 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX.374.2017 Rady Miejskiej w Halinowie 

z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie planowanego przekształcenia Zakładu Komunalnego w Halinowie 

w celu utworzenia spółki prawa handlowego – Druk Nr 458 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza – Druk Nr 459 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz wyraził swój negatywny stosunek wobec ustawowej konieczności 

obniżenia wynagrodzenia Burmistrzowi Halinowa. Zdaniem mówcy jest to zwyczajna 

niesprawiedliwość. 

Radny Pan Adam Rudnicki powiedział, że całkowicie podziela zdanie swojego przedmówcy. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza – Druk Nr 459 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 0 

przeciw – 12, 

wstrzymujących się – 0 

Uchwała nie została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

22. Przyjęcie protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

30 kwietnia 2018 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

30 kwietnia 2018 roku  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 24 maja 2018 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XLIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 24 maja 2018 roku  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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Protokół został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zaprosił wszystkich obecnych na festiwal piłkarski,  

który odbędzie się w dniu 23.06.2018 r. o godz. 1400 na terenie boiska w Długiej Kościelnej przy  

ul. Wesołej 6. Następnie mówca zaprosił wszystkich na piknik dla dzieci organizowany przez Sołectwo 

Michałów, który będzie miał miejsce w dniu 23.06.2018 r. o godz. 1300 na terenie boiska w Michałowie 

(Michałów 74). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda odczytał zaproszenie Zarządu 

Stowarzyszenia na Rzecz Osób Niepełnosprawnych ,,KUBUŚ” na uroczystość organizowaną z okazji 

15-lecia Stowarzyszenia. Następnie radny w imieniu Burmistrza Halinowa, Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Halinowie oraz Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Halinowie zaprosił wszystkich 

obecnych na imprezę pt. ,,Imieniny Haliny”, która odbędzie się w dniu 01.07.2018 r. o godz. 1600  

w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej.  

25. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid 

Wojda w dniu 22 czerwca 2018 roku o godz. 1950 zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Dawid Wojda 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 czerwca 2018 

roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 czerwca 2018 
roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 czerwca 2018 roku. 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie Burmistrza Halinowa z pracy Urzędu Miejskiego w Halinowie w 2017 roku. 

4. Załącznik nr 4 – sprawozdanie Burmistrza Halinowa z inwestycji gminnych w 2017 roku. 

5. Załącznik nr 5 – sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 
ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2017 roku. 

 

                                                
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


